
Verzoek tot renovatie van het Beatrixplein

jaargang 23 | december 2015
wijkkrant

Enkele jaren geleden is tijdens een wijk-
schouw aandacht gevraagd voor de 
abominabele staat van het Beatrixplein 
en omgeving. Straten rondom het plein, 
trottoirbanden en stoepen, straatmeubi-
lair zien er verpauperd uit. Dat kan geen 
reclame zijn voor de ondernemers van het 
winkelcentrum.

De DEKA is inmiddels van binnen ver-
nieuwd, Coffeemania heeft haar intrek 
genomen en de groente winkels zien er 
proper uit. Er blijft echter een grauwe waas 
om het winkelcentrum hangen. De klinkers 
in de straten zijn gewoon versleten; daar 
waar eerst verkeerspaaltjes stonden, is het 
wegdek met een afwijkende klinker opge-
vuld; de trottoirbanden komen omhoog en 

de ingang van het parkeerterrein is ronduit 
rampzalig en onveilig.

De wijkraad zou graag zien dat de gemeente 
haar verantwoordelijkheid neemt en samen 
met de eigenaar van het winkelcentrum en 
met de plaatselijke ondernemers tot een 
plan van aanpak komt. Wellicht is een andere 
ingang van het parkeerterrein denkbaar; 
misschien kan het parkeerterrein uitgebreid 
worden met het gedeelte aan de zijde van de 
Prins Bernhardlaan, dat er nu nutteloos bijligt. 
De containers staan vaak te stinken naast de 
winkels, de drab loopt er uit en parkeerplaat-
sen worden benut door andere voertuigen 
dan die van de consumenten. Een stukje 
handhaving en winkelcentrummanagement 
zou op z’n plaats zijn, dunkt ons. Tijdens twee 
markten in 2015 heeft de wijkraad een petitie 
gehouden en de support voor een kwaliteits-
slag van het Beatrixplein op het gebied van 
schoon, heel en veilig was overweldigend.

De urgentie blijkt ook uit de vaststelling in 
de Ontwikkelvisie Oost, waarin het Beatrix-
plein wordt aangeduid als een speerpunt 
in Haarlem-Oost. Graag ziet de wijkraad 
wat meer actie!

Bernard Felix

Wijkraad

Pa
rk

wijk-Zuiderpolder

Van de voorzitter
De winter in met een zonnetje aan de 
hemel. De wijkraad zit inmiddels hoog 
en droog in de nieuwe wijkraadruimte 
de Sprong aan de Beatrixdreef 2. Samen 
met Préwonen deelt de wijkraad een oud 
schoollokaal, dat door Préwonen keurig is 
opgeknapt. De wijkraadsleden kunnen nu 
in alle rust werken aan de wijk en bezoe-
kers ontvangen en van koffie, thee en 
goede raad voorzien.
Het is de bedoeling om binnen niet al te 
lange tijd een gezamenlijke ruimte te heb-
ben op de begane grond, waar bezoekers 
aan één van de gehuisveste organisaties 
een gastvrije kop koffie kunnen halen. En 
als er grotere bijeenkomsten zijn – zoals 
de maandelijkse openbare wijkraadverga-
dering – dan kan dat op de begane grond 
plaatsvinden. Intussen heeft de wijkraad 
een hartelijke ontvangst gekregen in 
het Reinaldahuis, waar we de laatste 
openbare bijeenkomsten hebben mogen 
organiseren.

Dit jaar is er nog een opvolgende bijeen-
komst van de Partners-in-Oost, een initia-
tief van de gemeente om alle organisaties 
te laten samenwerken die iets in Haarlem-
Oost organiseren. Nu komt het thema 
jeugd aan de orde. Zo kan Haarlem-Oost 
in gezamenlijkheid bouwen aan haar 
toekomst.

En komend jaar wordt een begin gemaakt 
met de definitieve afwaardering van de 
Amsterdamsevaart, waardoor de gezond-
heid in Oost wat verbetert en er mogelijk-
heden komen om iets moois te creëren 
op de vrijkomende terreinen: woningen, 
een gracht en een stijlvollere entree van 
onze stad.

Fijne Feestdagen en een Voorspoedig 
Nieuwjaar gewenst!

Bernard Felix

Voorzitter
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De gemeente heeft besloten om het 
nieuwe landelijk geïntroduceerde uniform 
voor handhavers te gaan gebruiken. Het 
nieuwe uniform verhoogt de herkenbaar-
heid van de handhavers op straat en straalt 
bovendien meer gezag uit.
De wijkraad is blij met deze vernieuwing; 
als de handhavers zich vaak laten zien, 

ingrijpen waar mogelijk en hun gezag 
gebruiken, zal dat zeker een positieve 
uitwerking hebben in onze wijken. Het  
Reinaldapark, de Beatrixdreef, de viaduc-
ten bij station Spaarnwoude, het winkel-
centrum en de woonwijken zullen wel kun-
nen varen bij deze introductie. Wij hopen 
vaak handhavers tegen te komen.

Programma / activiteit Omschrijving Wijk / buurt
Buurtbedrijf Mensen naar werk leiden en  

wijkbewoners helpen
Haarlem-Oost

Opgewekte Woning Club Energiebesparende projecten opstarten Haarlem-Oost
Veilig Ondernemen Actieplan tegen overlast en criminaliteit Beatrixplein
150kv kabel Aanleggen van kabel Zuiderpolder
Groene Linten Nieuwbouw 189 eengezinswoningen en 

30 appartementen
Jan Sluyterlaan

Herontwikkeling Oostpoort Marktverkenningen / marktonderzoek Oostpoort – Stationsgebied 
Moderniseren Beatrixplein Opwaarderen en voorstellen bespreken Beatrixplein
Reinaldapark als  
evenemententerrein

Reinaldapark is opgenomen in de nieuwe 
evenementenlocatielijst

Reinaldapark

Staalstraat / Bazellaan Sloop / nieuwbouw Staalstraat / Bazellaan
Afwaardering  
Amsterdamsevaart

Definitieve afwaardering / herinrichting Amsterdamsevaart

Bufferzone groengebied Regionaal afstemmen om de buffer 
Waarderpolder / Haarlemmerliede groen 
te houden

Veerplas en omstreken

Handboek Inrichting  
Openbare Ruimten (HIOR)

Eenduidige richtlijnen voor inrichting  
van openbare ruimten: parkeren, straat-
profielen, groen en straatmeubilair

Haarlem-Oost

Snelfietsroute  
Sloterdijk - Haarlem

Verbeteren en versnellen fietsoversteek-
plaatsen Diakenhuisweg en  
Prins Bernhardlaan

Zuiderpolder / Parkwijk

Rioleringsonderzoek Rioolonderzoek Zuiderpolder

De wijkraad Parkwijk-Zuiderpolder is nauw betrokken bij de uitvoering van het Gebiedsprogramma.

Elk jaar maakt de gemeente een gebiedspro-
gramma voor Haarlem-Oost. Daarin staat ver-
meld wat men van plan is in het komende jaar 
uit te voeren. Vanzelfsprekend zijn de benodigde 
gelden daarvoor gereserveerd. We kunnen er 

dus zeker van zijn dat het wordt gerealiseerd.
In het zojuist verschenen Gebiedsprogramma 
voor 2016 komen we ondermeer de volgende 
onderwerpen tegen, die van belang zijn voor 
onze wijken:

Aandacht voor Oost?  

Waar is de gemeenteraad?
Het huidige college heeft aangegeven 
om extra aandacht te willen besteden 
aan Haarlem-Oost. De Gebiedsvisie 
Oostradiaal is de handleiding om tot een 
goed en definitief plan te komen.  De 
Stadsbouwmeester Max van Aerschot 
heeft onlangs in de wijkraad met verve 
zijn visie voor Haarlem-Oost gepresen-
teerd: na zijn pleidooi had de hele zaal 
het gevoel dat we gelijk konden begin-
nen – zo enthousiast was Max – en de 
zaal…

Op 19 november organiseerde de 
gebiedsverbinder voor Haarlem-Oost, 
Mieneke Zijlmans, een informatieve 
fietstocht voor gemeenteraadsleden 
door stadsdeel Oost. Ook de Sprong zou 
worden aangedaan. Vandaar dat onder-
meer de wijkraad paraat was om tekst en 
uitleg te geven. Ronduit teleurstellend is 
het dat van de 43 raadsleden er maar 3 
de moeite hadden genomen om interes-
se te tonen voor ons deel van Haarlem. 
Welgeteld 7% van de gemeenteraad liet 
dus blijken belangstelling te hebben… 
Overigens zijn ook de drie niet gekomen 
naar De Sprong…

Voor de organisatie is dit natuurlijk een 
grote teleurstelling: je regelt iets en dan 
is er zo weinig response. Voor de wijk-
raad Parkwijk-Zuiderpolder is het een 
bittere tegenvaller: naast de genoemde 
visie Oostradiaal zijn er de Oudeweg 
en de komende Amsterdamsevaartaf-
waardering, het nieuwe Reinaldapark 
met chalet, de komende status van 
“Archeologiepark de Zuiderpolder”, de 
heisa omtrent HYS, prioriteitenpunt 
Winkelcentrum Beatrixplein, de plan-
nen rondom Station Spaarnwoude en 
de voortgang van de Groene Linten om 
je om te bekommeren - als je tenminste 
een betrokken raadslid bent. De wijk-
raad verwacht niets minder dan een 
groot aantal raadsleden op de komende 
openbare vergaderingen om deze mis-
ser weg te poetsen!

De wijkraad

Gebiedsprogramma Oost 2016

Handhaving in nieuw uniform op straat

Foto: Gemeente Haarlem
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Ondernemers Beatrixplein pakken de  
handschoen op

Aandacht gevraagd voor overlast en afval

Na de opknapbeurt van de DEKA-markt en 
de initiatieven van Kapsalon Heezius zijn 
nog twee zaken op voortvarende wijze 
aan de gang gegaan in het Winkelcentrum 
Beatrixplein: de slijter is een kaas- en delica-
tessenzaak begonnen naast zijn slijterij 
en Coffeemania heeft eindelijk de deuren 
geopend. 

Zonder de overige zaken te kort te wil-
len doen, is het de wijkraad opgevallen 
dat deze ondernemers borg staan voor 
een aanmerkelijke kwaliteitsslag  op het 
Beatrixplein. Properheid, een goeie uitstra-
ling en prima service staan garant voor een 
terugkerende klandizie. En dat is precies 
wat Winkelcentrum Zuiderpark (want zo 
heet het winkelcentrum officieel) nodig 
heeft. Ondernemers met durf en een 
frisse blik. Haal de stoffer eens langs de 

gevel, knap de etalage wat op, zorg dat de 
(reclame-) verlichting  brandt en haal de 
rommel van de trottoirs. 

We weten dat Préwonen kijkt naar moge-
lijkheden om mee te doen door verbeterin-
gen aan het gebouw aan te brengen. Ook 
bekend is dat de gemeente het Beatrixplein 
en omgeving op de lijst van prioriteiten 
heeft geplaatst. En het behalen van het 
Keurmerk Veilig Ondernemen door de win-
keliers geeft aan dat men er vaart achter wil 
zetten. Samen moet het lukken! 

En misschien ook de officiële naam veran-
deren in de naam die alle Haarlemmers al 
gebruiken:  Winkelcentrum Beatrixplein.

De wijkraad 

Door verschillende wijkbewoners is mel-
ding gemaakt van geluidsoverlast en afval-
overlast bij en onder de Stastok en Kegge 
viaducten. Al lange tijd wordt het Stastok 
viaduct gebruikt als sport- en feestruimte. 
Dagelijks liggen de restanten van dat 
losbandige leven op straat: hele of kapotte 
flessen, blikjes, papier en  overige zooi. Op-
vallend is dat er vaak goede merken drank 
gedronken wordt… De zondagochtend 
spant de kroon – kennelijk is de zaterdag-
nacht de uitgaansavond bij uitstek.
Ook onder het Kegge viaduct is het niet 
altijd pluis: een hangplek, een dealersplek 
of beide? Van sommige voorbijgangers ho-
ren we verhalen dat de sfeer soms ronduit 
grimmig is.

De wijkraad heeft natuurlijk de overlast 
aangekaart bij gemeente en handhaving. 
Het schijnt echter moeilijk te zijn om te 
overlast te beteugelen. Een schone taak 
voor de bewoners in de omgeving en 
voorbijgangers: meld zo vaak mogelijk via 
het digitale meldpunt leefomgeving – voor 
informatie, zie de achterpagina van de 
wijkkrant. De wijkraad zal de overlast zo 
vaak als mogelijk ter sprake brengen bij 
de gemeente. Inmiddels is men bezig een 
afvalbak te plaatsen en een alcoholverbod 
in te stellen.

Berend Buitenzorg

Het sociaal wijkteam in Parkwijk-
Zuiderpolder

Eén aanspreekpunt in de wijk voor 
verschillende vragen en/of problemen. 
Schulden,  opvoeding van uw kind, ge-
zondheid: wat doet u als de problemen 
zich opstapelen en u zelf geen uitweg 
meer ziet? Of maakt u zich zorgen om 
iemand bij u in de buurt?

Sinds vorig jaar juli lopen in uw wijk 
mensen van het sociaal wijkteam rond. 
Het team bestaat uit zeven professionals, 
ieder met zijn/haar eigen deskundig-
heid. Door uw situatie vanuit ieders 
deskundigheid te bekijken ontstaat er 
een brede blik op de vraag en de oplos-
singsmogelijkheden.

Door in uw buurt aanwezig te zijn, is 
men dichtbij en kan men uw vraag snel 
oppakken.

U kunt onder andere terecht voor hulp 
bij vragen over werk, inkomen, schulden. 
U kunt ook een ondersteuningsvraag 
hebben op het gebied van wonen, wel-
zijn of zorg. Samen kijkt men met u hoe 
de problemen opgelost kunnen worden 
en/of familie, vrienden, buren, vrijwil-
ligers hierbij kunnen helpen. Als u deze 
steun niet heeft  kan men helpen met 
het opbouwen van uw netwerk.

De ondersteuning gaat door totdat het 
niet meer nodig is. Voor sommige pro-
blemen geldt dat deze te groot zijn voor 
u, het netwerk en het sociaal wijkteam. 
In dat geval wordt u begeleid naar de 
instantie, die u verder kan helpen.

Wilt u contact met het sociaal wijkteam 
Parkwijk/Zuiderpolder?

Bezoekersadres:
Prinses Beatrixdreef 2, 2033 TX Haarlem

E-mail: wijkteam-oost2@haarlem.nl

Telefoon: 023-5430990 (tussen 9.00 en 
12.30 uur)

Voor meer informatie kunt u naar de 
website van de gemeente: 
www.samenvoorelkaar.nl/wijk-teams/

Foto: Edwin Hein
Sociaal Wijkteam Parkwijk en Zuiderpolder

Le
en

de
rt

 

K
ad

ir 

G
re

M
ar

jo
n 

A
ni

ta

Fe
rid

e 

Er
na

Mogen we ons even voorstellen?
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HYS gered?

Dat de gemeente drastisch dient te 
bezuinigen is geen geheim. Maar soms 
gaat dat wel erg drastisch! Enkele weken 
geleden kwam het bericht door dat 
drie voetbalclubs dienden uit te zien 
naar andere accommodatie en dat hun 
voortbestaan ernstig op het spel stond. 
Een van die clubs is het reeds sinds 1970 
bestaande HYS. 

Haarlem Yildiz Spor is een Turks / 
Nederlandse club, die voetbalt met 7 
elftallen in het Reinaldapark en een 
stijgend ledenaantal kent. Men heeft 
geen huurschulden meer en van recente 
overlast of vandalisme is de wijkraad 
niets gebleken. De club vervult niet al-
leen een sportieve, maar ook een sociale 
functie in Haarlem-Oost. Vandaar dat de 
wijkraad Parkwijk-Zuiderpolder, samen 
met de wijkraden Slachthuisbuurt en 
Amsterdamse Buurten, een brief heeft 
geschreven aan gemeente, gemeente-
raad en college, om het terugdraaien 
van de bezuinigingsbeslissingen te 
bepleiten.

Voor zover nu bekend is, wordt de beslis-
sing heroverwogen en zal de gemeente 
met HYS een afspraak maken om 
voorlopig door te blijven sporten op het 
bekende terrein aan het Reinaldapad. 
HYS heeft zelfs aangeboden om – een 
gedeelte van – het onderhoud in eigen 
beheer te gaan uitvoeren.  De wijkraad 
hoopt van ganser harte dat de club kan 
blijven bestaan op de aloude locatie.

 De wijkraad

Afwaardering Amsterdamsevaart:  
van stenige invalsweg naar groene stadsstraat

De definitieve afwaardering van de Am-
sterdamsevaart komt steeds dichterbij. Met 
afwaardering wordt bedoeld het terugbren-
gen van het aantal rijbanen. Enkele jaren 
geleden heeft de gemeenteraad raadsbreed 
vastgesteld dat gezondheid en woongenot 
langs de Amsterdamsevaart drastisch ver-
beterd dienen te worden. Het RIVM meet-
punt ter hoogte van de Amsterdamse Poort 
gaf zeer alarmerende uitkomsten. Vandaar 
dat de fly-over bij Station Spaarnwoude ge-
bouwd diende te worden. De plannen zijn 
vastgelegd in de Gebiedsvisie Oostradiaal. 
Op termijn kan de Amsterdamsevaart zelfs 
een gezellige stadsgracht worden met aan 
weerskanten bebouwing.

Nu de Oudeweg wordt heringericht als 
belangrijkste verkeersader de stad in en 
uit, kan direct daarna de herinrichting van 
de Amsterdamsevaart beginnen. In eerste 
instantie zal de herinrichting bestaan uit 
het terugbrengen van het aantal rijbanen, 
waarbij wel wordt gerekend met opstelba-
nen voor afslaand verkeer. De vrijkomende 
ruimte wordt vooral ingericht met veel 
groen, met als direct gevolg dat de entree 

van Haarlem een veel vriendelijker aanblik 
zal bieden – pure winst dus. De planning is 
dat op z’n vroegst met de herinrichting na 
de bouwvakvakantie in 2016 zal worden 
begonnen. 

Er is nu een schetsontwerp gemaakt, dat 
op instemming van de gemeenteraad (en 
ook van de wijkraden in Haarlem-Oost) kan 
rekenen. Daarna volgt een VO (voorlopig 
ontwerp), vervolgens een definitief ontwerp 
(DO), waarna met de werkzaamheden kan 
worden begonnen. Natuurlijk komen VO en 
DO in de inspraakprocedure terecht.

In tweede instantie kan dan worden ge-
werkt aan het toevoegen van woningen aan 
de noordzijde van de Amsterdamsevaart en 
het terugbrengen van water in het midden. 
Dat laatste zou een mooie toevoeging zijn 
aan de recreatieve mogelijkheden in Haar-
lem-Oost: er kunnen dan immers mooie 
tochtjes over het water gemaakt worden 
van Spaarne naar de Liede en terug. Ook 
het terugbrengen van water in de Ooster-
singelgracht en zelfs in de Papentorenvest  
wordt besproken.

Al met al een kwaliteitsslag voor Haarlem-
Oost: goed nieuws dus!
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Wijkgesprek met de gemeente

De gemeente heeft onlangs aangegeven 
graag met de verschillende wijkraden 
apart om de tafel te willen zitten. De 
bedoeling is om dat een keer of drie, vier 
per jaar te doen. De wijkraad vindt dat 
een uitstekend idee, daar de specifieke 
onderwerpen van onze wijk dan inten-
sief besproken kunnen worden. Wat de 
wijkraad betreft worden er aan het einde 
van het gesprek conclusies getrokken en 
worden harde afspraken gemaakt over 
de uit te voeren uitdagingen.

Eind oktober had de wijkraad het eerste 
wijkgesprek met de gemeente. Het was 
nog aanpoten om alle agendapunten 
inhoudelijk besproken te krijgen, maar 
met vereende krachten lukte het. Bin-
nen enkele dagen was het verslag klaar, 
waardoor we het gevoel hebben een 
voortvarend begin te hebben gemaakt 
– de wijkraad ziet er graag naar uit om 
op deze constructieve en efficiënte wijze 
door te gaan!

Enkele van de actiepunten:
- Er komt een prullenbak en een alco-

holverbod bij het Stastok viaduct om 
de overlast aan te kunnen pakken

- Het almaar toenemende vrachtver-
keersaanbod ten behoeve van het 
PolanenPark wordt door de wethou-
der opgepakt

- Voor eind november is er een af-
spraak geweest met Arbo-Unie om de 
parkeeroverlast voor de buurt op te 
lossen

- In het Reinaldapark komt een kiosk en 
worden picknicktafels geplaatst; het 
fruiteiland wordt actiever onderhou-
den, de dode bomen worden vervan-
gen, prullenbakken worden verplaatst 
en kapotte worden vervangen en de 
paaltjes komen terug bij het chalet om 
gemotoriseerd verkeer te weren uit 
het park

- De oversteeksituatie voor fietsers 
en – vooral – voetgangers  op de 
Prins Bernhardlaan bij de Amster-
damsevaart wordt meegenomen bij 
de komende herinrichting van de 
Amsterdamsevaart

- Het slechte wegdek van de Vincent 
van Goghlaan kan wellicht tijdelijk 
aangepakt worden totdat de riool-
werkzaamheden beginnen en het 
wegdek structureel wordt aangepakt. 
Meldingen helpen – graag met kopie 
aan de wijkraad

De wijkraad

Haarlem is nu al helemaal winterklaar

De winter komt eraan!
Geld besparen met handige energietips voor thuis!

Van onze verslaggever
Wat Spaarnelanden betreft is Haarlem he-
lemaal klaar voor een strenge winter. De af-
gelopen weken heeft het bedrijf uitgebreid 
de diverse strooiroutes getest, alsmede alle 
wintermaterieel dat één en ander sneeuw- 
en ijsvrij moet maken, zo meldt ze.
Op diverse plekken in de stad zijn kisten 
met strooizout geplaatst.
Bij het strooien hebben belangrijke wegen, 
busroutes, fietspaden en bruggen prioriteit 
in Haarlem. De paaltjes waarmee diverse 
fietpaden zijn afgesloten voor autoverkeer 
worden in de wintermaanden weggehaald 
zodat ze makkelijker en tijdig bereikbaar 
zijn voor strooiwagens.

Gratis zout
Inwoners van Haarlem kunnen zelf gratis 
strooizout ophalen bij het Milieuplein van 
Spaarnelanden aan de Ir. Lelylaan 51 in de 
Waarderpolder - zolang de voorraad strekt. 
Mensen moeten daarvoor wel zelf een 
emmer of plastic zak meenemen om het 
zout in mee te nemen. Het Milieuplein is 
geopend van maandag tot en met vrijdag 
van 08.00-15.30 uur en dinsdags van 08.00-
20.00 uur.

Ieder jaar betaal je veel geld voor een 
warm huis, warm water en elektrische 
apparaten. Een gemiddeld huishouden 
besteedt zo’n € 2000,- per jaar aan energie-
kosten. Bespaar je op energie, dan bespaar 
je direct op de kosten voor stroom en gas. 
Dat is prettig voor je portemonnee en voor 
het milieu!

Besparingstips
Door je energieverbruik te veranderen kun 
je veel besparen op je energierekening. 
Kijk naar de 10 handige energiebesparing-
tips waarmee je direct aan de slag kunt.  

Kleine aanpassingen in huis
Ook kleine ingrepen als spaarverlichting, 
tochtstrippen, radiatorfolie en waterbespa-
rende douchekoppen zijn zeer effectief!

Hulp nodig?
Het Dienstenteam van het buurtbedrijf 
kan u helpen bij de uitvoer van deze kleine 
aanpassingen in huis. Voor mensen met 
een kleine beurs rekenen wij € 7,50 per 
uur  persoon per incl. BTW.  Wij kunnen ook 

samen met u kijken welke andere  energie-
besparingtips u kunt toepassen en wat het 
u oplevert!

Contact
Wilt u hulp inschakelen of heeft u een 
vraag? Bel het buurtbedrijf in Haarlem 
Oost.

Gewoon even binnenlopen kan natuurlijk 
ook. U bent van harte welkom van maan-
dag t/m vrijdag van 08.00 tot 16.30 uur. 
Meer weten? Kijk op onze website
www.bbhaarlemoost.nl en  
E-mail info@bbhaarlem.nl

Locatie Oost
Van Zeggelenplein 136 
2032 KG Haarlem
023 – 543 43 01
info@bbhaarlem.nl 

Wat kunt u doen: Besparing per jaar
Schaf een water besparende douchekop aan  € 50,-

Spaar-ledverlichting  € 60,-

Tochtstrippen   € 50,-

Deurdrangers op de woonkamerdeur  € 100,-

Plaatsen radiatorfolie  € 165,-
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 Vermijd gloeilampen, kies voor spaar- 
en ledlampen.

 Breng tochtwering aan bij deuren en 
ramen, zo voorkom je dat koude lucht 
naar binnen waait.

 Gebruik een waterbesparende  
douchekop.

 Haal opladers uit het stopcontact. 
Zeker oudere opladers (die warm 
worden) verbruiken veel energie.

 Zet elektrische apparaten niet op 
stand-by, maar uit.

 Gebruik tijdens het koken deksels op 
de pannen en gebruik bij het koken 
niet meer water dan nodig.

 Draai de verwarming laag in kamers 
waar je niet bent.

 Zet de thermostaat een graadje lager 
en doe een warme trui aan.

 Vergeet niet de thermostaat, een uur 
voordat je naar bed gaat, alvast laag 
te zetten. De kamer blijft zolang nog 
warm, maar je stookt niets.

 Was op lage temperaturen. Vrijwel alle 
wasmiddelen wassen goed schoon 
op 30 graden. Dat is veel zuiniger dan 
wassen op 60 graden.   

Wilt u grotere energiemaatregelen 
nemen? Dan kan een lening tegen zeer 
gunstige voorwaarden bij de gemeente 
Haarlem mogelijk handig zijn. Zie: www.
haarlem.nl/duurzaamheidslening. Onder 
de vlag van Watt voor Watt vinden op veel 
plekken in Haarlem duurzame initiatieven 
plaats. Kijk voor meer energietips en initi-
atieven op de site www.wattvoorwatt.nl 
bij projecten of neem contact op met de 

Groene Ambassade voor Parkwijk- 
Zuiderpolder. De Groene Ambassade 
is een initiatief van buurtbewoners die 
gemeenschappelijk zaken als dubbelglas, 
gevel, vloer, dak of bodemisolatie e.d. 
inkopen. Zij werken samen met gespeciali-
seerde bedrijven.  
Contact: groeneambassade@gmail.com.

 

Heezius Hair en Beauty breidt uit

Dit jaar bestaat kapsalon Heezius in het 
winkelcentrum Beatrixplein 90 jaar. De 
opa en oma van eigenares Conny Keijer 
begonnen in 1925 in de Emostraat in de 
Slachthuisbuurt een kapsalon. In 1937 
verhuisde men naar de Kruistochtstraat 
en in 1960 opende men een filiaal in het 
toen nieuwe Parkwijk. In de salon hangt 
een mooie collage met indrukken van de 
afgelopen 90 jaar.

De klandizie uit Parkwijk – en later uit de 
Zuiderpolder – zorgde voor een hausse in de 
omzet: de zaken gingen voorspoedig! Vanaf 
1990 verzorgt men ook het haar van de 
heren van Parkwijk-Zuiderpolder.
In 2012 is er een specialiteit bijgekomen: 
haarwerk voor verschillende patiënten met 
diverse soorten haaruitval. Op discrete wijze 
wordt deze categorie klanten behandeld. 
Conny en Nancy zorgen desgewenst zelfs 
voor de verzekeringspapieren van de patiënt. 

Naast haar werk in de kapsalon is Conny 
dit jaar begonnen met een beautysalon. 
Allerlei soorten behandelingen voor da-
mes (én heren) zorgen ervoor dat iedereen 
in Haarlem-Oost er verzorgd - en ontdaan 
van onvolkomenheden - kan bijlopen. Een 
prachtige, rustige behandelruimte biedt de 
klant een intensieve behandeling en een 
relaxte sfeer. De heerlijke muziek comple-
teert het geheel. Kijk op de website (www.
heezius-hair-beauty.nl) voor de behande-
lingen en de prijzen.

Het team van Heezius wil de positie in 
Haarlem-Oost uitbouwen en verstevigen. 
Daartoe wordt in het voorjaar van 2016 
ook nog een pedicure toegevoegd aan 
het al brede scala. De wijk en het winkel-
centrum mogen zich gelukkig prijzen met 
twee vooruitstrevende onderneemsters in 
de gelederen.

Heezius Hair en Beauty is geopend op 
dinsdag en van donderdag (op donderdag 
ook ’s avonds) tot en met zaterdag. Men 
werkt op afspraak - telefoon 023 533 22 16.

Top 10 energie besparingstips
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Ongeval op kruising Prins Bernhardlaan en  
Dr. Schaepmanstraat

Werkzaamheden appartementencomplex  
De Groene Linten liggen stil

Op de kruising van de Prins Bernhardlaan 
en de Dr. Schaepmanstraat vond onlangs 
een zwaar verkeersongeval plaats. Een 
jonge vrouw op de fiets werd aangereden 
en moest naar het ziekenhuis. 

Het betreft een uitermate onoverzichtelijke 
situatie, waar herhaaldelijk gevaarlijke 
capriolen worden uitgehaald. Auto’s staan 
vaak schijnbaar nodeloos te wachten ter-
wijl de andere kant wel doorrijdt, fietsers 
zien auto’s stilstaan voor het stoplicht, 
maar krijgen zelf geen groen licht en voor 
voetgangers is totaal geen voorziening ge-
troffen. En dat terwijl de weg daar 6 banen 
breed is en er inmiddels in de Haarlemse 
School honderden nieuwe bewoners zijn 
bijgekomen.

De wijkraad pleit al jaren voor een veilige 
oversteek: een zebrapad en goed afgestel-
de verkeerslichten. Nu moeten voetgan-
gers eigenlijk naar het Beatrixplein lopen 
om veilig over te kunnen steken…

Met het eindelijk afwaarderen van de Am-
sterdamsevaart – waarbij ook een betere 
oost-west fietsvoorziening wordt gerea-
liseerd – zou men direct deze gevaarlijke 

plek moeten aanpakken. Dat zou de wijken 
Parkwijk-Zuiderpolder een stukje beter 
ontsluiten, de bewoners van de Haarlemse 
School  een betere loopverbinding met de 
stad bieden en de verkeersveiligheid in het 
algemeen sterk verbeteren. Beter nog is 
het advies van de wijkraad opvolgen en de 
gehele Prins Bernhardlaan verdiept aanleg-
gen: dan is Haarlem een enclave armer en 
een stadswijk rijker!

Bouwbedrijf VBK failliet 
Misschien is het u al opgevallen. De 
werkzaamheden op de bouwplaats van 
het appartementencomplex liggen stil. Dit 
is het gevolg van het faillissement van de 
aannemer VBK uit Hoorn. VBK maakte 28 
oktober jl. bekend faillissement te hebben 
aangevraagd omdat het zijn schuldeisers 
niet meer kon betalen. Het faillissement 
werd nog dezelfde dag uitgesproken door 
de rechtbank. 

Overname 
De dag erna werd bekend dat Bouwbedrijf 
Bot Bouwgroep uit Heerhugowaard de 
woningbouwactiviteiten overneemt. Bot 
Bouwgroep is net als VBK een familiebe-
drijf, vooral actief in Noord-Holland. De 
onderneming bestaat al 103 jaar en heeft 
circa honderd werknemers in dienst. Pré 
Wonen is op dit moment in gesprek met 
Bot Bouwgroep. Samen onderzoeken zij of 
het de juiste partij is om de werkzaamhe-
den weer op te pakken. 

Vervolg 
U kunt erop vertrouwen dat wij alles in het 
werk zullen stellen om de werkzaamheden 
aan de nieuwbouw van het appartemen-
tencomplex in ons project De Groene 
Linten te hervatten onder handhaving en 
nakoming van alle oude afspraken. Alvo-
rens een definitieve keuze te maken voor 
een aannemer willen wij zekerheid heb-
ben dat die aannemer in staat is de met u 
en ons en de onderaannemers gemaakte 
afspraken volledig na te komen. 

Als laatste 
Wij betreuren de ontstane situatie. Niet 
alleen omdat het faillissement toch enige 
vertraging voor de bouw van De Groene 
Linten op zal leveren. We leven ook mee 
met de directie en de ex werknemers 
van VBK. Zodra er meer nieuws is over de 
hervatting van de bouw zullen wij u daar 
nader over informeren.

Prewonen
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Programma Reinaldahuis 
Recreatie / welzijnsprogramma december 2015, januari en 
februari 2016 (onder voorbehoud)

zo 20 dec 14.30 u kerstoptreden Midday Singers Atrium
wo 23 dec 20.00 u  filmavond: Andre Rieu kerstspecial restaurant
wo 30 dec 20.00 u  filmavond: Toon Hermans restaurant
do 31 dec 14.30 u optreden Willeke ‘D Estell Atrium
    
 
wo 6 jan 20.00 u filmavond restaurant
za 9 jan 14.30 u optreden Kwitka (uit de Oekraïne) Atrium
ma 9 jan 20.00 u optreden Reinaldaband restaurant
wo 13 jan 20.00 u filmavond restaurant
do 14 jan 14.30 u virtuele “hofjestocht” m.m.v. het Gilde restaurant
wo 20 jan 20.00 u filmavond restaurant
do 21 jan 14.30 u sjoelen Atrium
zo 24 jan 14.30 u “Gouwe Ouwe” de Tijdmachine Atrium
ma 25 jan 20.00 u optreden Reinaldaband restaurant
wo 27 jan 20.00 u filmavond restaurant
do 28 jan  14.30 u stijldansen met Robert en Chantal Atrium
    
 
wo 3 febr 20.00 u filmavond restaurant
do 4 febr 14.30 u ? 
zo 7 febr 14.30 u Optreden Zwanenkoor Atrium
ma 8 febr 20.00 u optreden Reinaldaband restaurant
wo 10 febr 20.00 u filmavond restaurant
do 11 febr 14.30 u M.J. Tafeltennis Atrium
di 16 febr 10.00 u  H & A mode Atrium
wo 17 febr 20.00 u  filmavond restaurant
do 18 febr 14.30 u Optreden Astrid Nijgh Atrium
ma 22 febr 20.00 u optreden Reinaldaband restaurant
wo 24 febr 20.00 u filmavond restaurant
do 25 febr 14.30 u ? 
zo 28 febr 14.30 u optreden gezelligheidskoor “FF Anders” Atrium

De gemeente heeft voorlichting gegeven 
over het energieverbruik in Parkwijk- 
Zuiderpolder en mogelijkheden om energie 
te besparen en energie op te wekken.
De wijkraad, gemeente en corporaties 
vinden het heel belangrijk om het ener-
gieverbruik terug te dringen en met dit 
onderwerp aan de slag te gaan. Samen 
bewoners motiveren om hun woningen 
energiezuiniger te maken en bekijken of 
mensen zonnepanelen kunnen gebruiken. 
De woningen worden door energiebespa-
rende maatregelen makkelijker warm te 
houden en de maandlasten gaan omlaag. 
Bovendien draagt het bij aan de doelstelling 
om Haarlem Klimaat-Neutraal te maken. 

De wijkraad wil met de wijk energie-
campagnes opzetten voor particuliere 
eigenaren en huurders in nauwe samen-
werking met Préwonen en de gemeente. 

In navolging van de energiecampagnes in 
de Amsterdamse Buurten en Slachthuis-
buurt wil zij de bewoners in de wijk voor-
lichten en helpen met de gemeenschap-
pelijke inkoop van energiebesparende 
maatregelen. Het gaat om allerlei techni-
sche oplossingen, zoals spouwmuurisola-
tie, dakisolatie van binnen uit, dakisolatie 
tussen dakbeschot en dakpannen, vloer-
isolatie, bodemisolatie, zonnepanelen op 
het dak, zonneboiler, waterzijdig inregelen 
cv, vervangen kozijnen, vervangen cv-ketel 
en warmtepomp. Maar ook aandacht voor 
kleine gemakkelijke maatregelen als radia-
torfolie en de aanschaf van energiezuinige 
huishoudelijke apparaten zoals koelkasten.

In samenwerking met het Duurzaam 
Bouwloket wordt een analyse van diverse 
woningen gemaakt door middel van infra-
rood opnames, waardoor energ ieverlies 

wordt aangetoond en besparing op ener-
gie kan worden gerealiseerd.

Indien dit u aanspreekt, neem dan con-
tact op met de wijkraad om te komen tot 
verdere afspraken en om samen duurzame 
besparingen te realiseren.

Het is de bedoeling om binnenkort verder 
te gaan met de campagne in vervolg op de 
onlangs gehouden Nazomermarkt op en 
om het Beatrixplein. 

Wim Kleist
Vicevoorzitter Parkwijk-Zuiderpolder

Watt voor Watt Parkwijk-Zuiderpolder
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Parkwijk Sportief!

Vincent van Goghlaan – hobbel de bobbel

Meiden-Sport in de Wijk in Parkwijk
Vanaf 2 november is er een speciale 
activiteit voor de meiden!! De les wordt 
gegeven door Koen en Imane in Gymzaal 
de Viersprong. 

Sport in de Wijk is een laagdrempelige 
sport- en spelactiviteit, waarbij de deel-
nemers kennis maken met verschillende 
sporten en om de deelnemers een  
sportieve vrijetijdsbesteding te bieden. 
Deze activiteiten worden gegeven in ver-
schillende leeftijdsgroepen en deze zijn  
te vinden bij de info over de activiteit. 

Sport in de Wijk is alleen tijdens de 
schoolweken. In de vakanties zijn er vaak 
vakantieactiviteiten, toernooien of evene-
menten. Deze worden op onze facebook 
pagina aangekondigd. Dus like ons!!

Playground-Cruyff Court Parkwijk /  
Gymzaal de Viersprong
In Parkwijk werken we met 2 periodes, 
de winter- en zomerperiode. In de winter 
worden de activiteiten in Gymzaal de 
Viersprong gegeven en in de zomer op 
Krajicek Playground-Cruyff Court Parkwijk 
aan de Leonard Springerlaan. Er is 5 keer in 
de week Sport in de Wijk in Parkwijk, ver-
deeld over 3 doelgroepen. In de gymzaal 
worden vooral gymspelen gedaan, denk 
aan trefbal, tikspelen, balspelen, etc.

In de zomerperiode (1 april tot 1 oktober) 
staan op het Krajicek Playground-Cruyff 
Court 4 sporten centraal: voetbal, hockey, 

basketbal en tennis. Daarnaast is hier ook 
aandacht voor tikspelen, slagbal, etc.

Elke maandag van 15.30 tot 17.00 uur voor 
meiden (6 t/m 12 jaar)
Elke dinsdag en donderdag van 15.30 tot 
17.30 uur (6 t/m 12 jaar)
Elke woensdag en vrijdag van 18.30 tot 
19.30 uur (13 t/m 15 jaar)
Elke woensdag en vrijdag van 19.30 tot 
20.30 uur (16+)

Voor meer informatie kun je contact  
opnemen met Koen van den Dop, 
SportSupport, 023-5260302 of mailen naar 
kvddop@sportsupport.nl

Voor foto’s, filmpjes en aankondigingen 
van toernooien verwijzen we je graag door 
naar onze facebookpagina: www.facebook.
com/sportindewijkhaarlemoost

Koen van den Dop
SportSupport

De bewoners van de Vincent van Goghlaan 
en omgeving zijn het dagelijks getril en ge-
bonk beu dat veroorzaakt wordt door het 
langsrijdende zware verkeer. 168 maal per 
dag gaat er een zware bus van Connexxion 
langs en dat veroorzaakt op de slappe 
ondergrond kuilen en butsen. De huizen 
staan daardoor te trillen en van woonge-
not is nauwelijks meer sprake. 

Onlangs hebben twee bewoners de kat 
de bel aangebonden en hebben bij de 
overige bewoners van de Vincent van 
Goghlaan en in de zijstraten een flyer in de 
bus gestopt met het verzoek om overlast 
digitaal te melden bij het gemeentelijke 
meldpunt openbare ruimte.  Op deze wijze 
is aan te tonen dat het gaat om een groot 

probleem en wordt een eventuele – en 
hopelijk structurele – oplossing hoger op 
de prioriteitenlijst geplaatst. De wijkraad 
ontvangt graag kopieën van de meldingen 
om de gemeente te kunnen blijven besto-
ken met urgente verzoeken tot actie.

Meldingen kunnen  geplaatst worden via 
www.haarlem.nl > inwoners > melding-
doen met als onderwerp ‘slecht wegdek’.  

Kopieën graag naar Felix@felixfortuna.nl 

Ellen Woudenberg
Silva Tel

Groengroep Oost
Op de kop af een jaar geleden vond de 
Netwerkavond Stadslandbouw plaats 
in het Stadhuis, georganiseerd door het 
Platform Haarlem Groener. Daar troffen 
verscheidene “groene Haarlemmers” 
elkaar; ideeën werden uitgewisseld en 
er werd besloten tot oprichting van een 
Groengroep voor de wijken in Oost.  
Tot op heden hebben enthousiastelin-
gen met groene vingers uit de Amster-
damse Buurten, de Scheepmakersdijk, 
de Slachthuisbuurt en Parkwijk-Zuider-
polder dit idee omarmd. 

In het afgelopen jaar zijn ze zoal bezig 
geweest met de volgende onderwerpen:

Amsterdamse Buurten: Van Zeggelen-
plein groen houden, invulling groen-
strook ontwikkeling DSK 3

Scheepmakersdijk: Boomspiegels en 
adviseren bij bewonersinitiatieven klein-
schalig groen

Slachthuisbuurt: Boomspiegels en 
stekkendag Gouwstraat, biodiversiteit 
Zomervaart, bakken Oorkondelaan

Parkwijk-Zuiderpolder: Boomspiegels, 
Dependance, Moesmobiel, Meerspoor-
pad, Reinaldapark. 

De Groengroep Oost  komt eens in de 
maand bij elkaar om de voortgang van 
lopende en nieuwe projecten te bespre-
ken in De Sprong op de Beatrixdreef.

Dus wil jij ook meer groen in je buurt, 
aarzel dan niet om contact met ons op 
te nemen.

Met Groene Groet,

Wim Kleist
Voorzitter Groengroep Oost
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Melden of niet melden?

Vrijdag eind van de middag. Ga op weg 
om mijn zoon op te halen in het verre 
Schalkwijk. Deze gebeurtenis herhaalt 
zich in principe elke twee weken, want 
dan is hij een heel weekend van vrijdag 
tot en met zondag bij mij.

Alleen staat de auto nu eens niet vlakbij 
maar een eindje verder. Al lopende valt 
mijn oog op het duistere zebrapad.  
Omhoog speurend ontwaar ik een defecte 
lantaarnpaal. Niets bijzonders gaat het 
door mijn hoofd, indachtig een rondje om 
het winkelcentrum Parkwijk, waar bijna 
vijftig procent van de verlichting het niet 
doet. Verder lopend ontwaar ik nog drie 
niet functionerende lantaarnpalen voor-
dat ik bij de auto ben en vertrek.

Onderweg blijft het door mijn hoofd 
spoken: zal ik het doorgeven middels een 
zogenaamde KIM-melding aan de ge-
meente of het maar zo laten. Al rijdende 
zie ik weer een aantal niet brandende 
lantaarnpalen. Begint me toch wel dwars 
te zitten en ik besluit op de terugweg, 
samen met mijn zoon, de nummers op de 
palen te noteren. Zo gezegd, zo gedaan. 
Zonder nummers van de defecte palen 
tast de gemeente immers in het duister. 

Uiteindelijk komt de score alleen in 
Parkwijk al uit op tien defecten. Dit vind 
ik te gek en ik besluit die KIM-meldingen 
naar de gemeente toch maar te doen.

Beschouwer

Redactie: de gemeente dringt er op aan om 
dergelijke storingen of defecten digitaal te 
melden:  www.haarlem.nl > inwoners en 
ondernemers > melding doen > invullen…

Verkeersmonitoring PolanenPark
Begin november kreeg de wijkraad de 
resultaten van de eerste meting van de 
verkeersdruk in de omgeving van het 
PolanenPark toegestuurd. De gemeente 
Haarlemmerliede en Spaarnwoude heeft 
het initiatief genomen om tweemaal per 
jaar de  totale verkeersdruk, alsmede de 
hoeveelheid verkeer dat het PolanenPark 
genereert, te laten meten. 

Samen met de Dorpsraad in Haarlemmer-
liede wordt door de wijkraad opgetrokken 
om de overlast van het bedrijvenpark 
zoveel mogelijk te beperken. Naast de 
gemeente Haarlemmerliede en Spaarn-
woude is ook de gemeente Haarlem 
aangeschoven daar veel verkeer van het 
PolanenPark wordt afgewikkeld via de 
Robertus Nurksweg langs station Haarlem-
Spaarnwoude. 

De eerste conclusies zijn dat nu al redelijk 
veel verkeer via de oostelijke ontsluiting 
(dus via Halfweg) wordt afgewikkeld, maar 
het feit dat pas 35% van het PolanenPark 
bezet is baart de wijkraad zorgen. De vele 
heen en weer racende busjes van PostNL 
en het zware verkeer van PostNL dat de 
aanvoer van te distribueren pakketten ver-
zorgt, creëren veel overlast: de veiligheid 
is in het geding en de uitstoot van onder-
meer fijnstof wordt in onze woonwijken 
nog eens drastisch vermeerderd. 

Gelukkig werd het overleg door iedere 
partij serieus genomen en is een aantal 
beslissingen vastgesteld:
- zo spoedig mogelijk wordt de snelheid 

op de Robertus Nurksweg teruggebracht 
en worden de bijbehorende borden 
geplaatst: van station Spaarnwoude naar 
Liewegje 50 km, ter hoogte van Liewegje 
30 km en tot de Zoete Inval 60 km

- naast de tellingen van de aantallen 
auto’s, licht vrachtvervoer en zwaar 
vrachtvervoer, wordt ook de snelheid 

gemeten: wellicht dat dat in de toe-
komst kan zorgen voor een verzwaarde 
handhaving

- op het PolanenPark zelf wordt gekeken 
naar mogelijkheden om het verlatende 
vrachtverkeer te dwingen oostwaarts te 
gaan

- te streven is naar een afwaardering van 
de A 200, waardoor in de toekomst een 
“eigen” op- en afrit van het PolanenPark 
naar de A 200 mogelijk wordt

- de fietssnelweg wordt ter hoogte van 
het PolanenPark omgelegd, waardoor 
de veiligheid van fietsers kan worden 
gewaarborgd

De wijkraad Parkwijk-Zuiderpolder heeft 
erop aangedrongen dat bij het volgende 
overleg ook de Haarlemse wethouder aan-
schuift om, buiten de ambtelijke kringen, 
ook de politiek verantwoordelijkheid te 
laten nemen voor deze grote uitdagingen. 
Uitdagingen omdat naast de te verwach-
ten uitbreidingen op het PolanenPark zelf, 
ook rekening gehouden dient te worden 
met de komende verkeerschaos ten gevol-
ge van de opening van het Outlet Center 
in Halfweg: verkeer zal dan zeker trachten 
sluipwegen te benutten om de files op de 
A 200 te vermijden.

Tenslotte is als ultieme oplossing – dus als 
niets helpt – genoemd en aanvaard dat 
er fysieke maatregelen (afsluitingen voor 
vrachtverkeer) genomen zouden kunnen 
en moeten worden om onze woonwijken 
te beschermen tegen het oprukkende 
verkeersgeweld. 

Werkgroep Verkeer
Bernard Felix
Wim Kleist
Edwin Hein

Kavelkaart PolanenPark
Bernard Felix
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Tijdens een overleg met de gemeente 
Haarlemmerliede en Spaarnwoude kwam 
de fietssnelweg van Haarlem naar Amster-
dam en vice versa ter sprake. In Halfweg 
gaat de gemeente uit van het aanleggen / 
verbeteren / aanpassen van de al jarenlang 
geplande fietssnelweg aan de zuidkant van 
de A 200 (Amsterdamsevaart). Ter hoogte 
van het PolanenPark wordt nu een nieuw 
fietspadtracé gelegd om het gevaar van 
afslaand vrachtverkeer te minimaliseren 
ten opzichte van voortspoedende fietsers. 
 
In Haarlem blijkt enkele dagen later dat 
men daar nog steeds uitgaat van de 
fietssnelweg aan de noordzijde van de A 
200. Zoals dat ook in de Ontwikkelvisie 
Oostradiaal staat. Wellicht is een regionaal 
overleg over dit belangrijke onderwerp 
nuttig?

Feit is dat een goede, snelle en veilige fiets-
verbinding met zo weinig mogelijk kruis-
punten en verkeerslichten een belangrijke 

bijdrage zou zijn aan het oplossen van het 
mobiliteitsprobleem in onze regio. Duide-
lijk is ook dat aan beide zijden een fietspad 
noodzakelijk is: Waarderpolder en Haar-
lemmerliede dienen aan de noordzijde 
bereikbaar te zijn voor fietsers, terwijl aan 
de zuidzijde Zuiderpolder, Liewegje, Zoete 
Inval en PolanenPark dito wensen hebben.
In het kader van de afwaardering van de 
Amsterdamsevaart en het daaruit voort-
vloeiende aanpassen van de kruising met 
de Prins Bernhardlaan wordt het rode 
fietspad verplaatst (rechtdoor getrokken) 
en komt er een verbeterde VRI (Verkeers-
regel Installatie). De dagelijkse irritatie 
van nodeloos wachten van fietsers en 
automobilisten kan dan gelukkig worden 
opgelost. De wijkraad zal haar uiterste 
best doen om ook voor voetgangers een 
veilige oversteek mogelijk te maken. Voor 
die categorie is er nu namelijk geen enkele 
mogelijkheid! 

Gijs Langs de Weg

Fietssnelweg ten noorden of ten zuiden  
van de A 200?

Gelukkig - ongelukkig, ligt dat niet dicht bij elkaar?
Als ik door het Reinaldapark wandel kan 
ik hier doodongelukkig van worden, ik zie 
alleen gras en veel dode bomen. 
Laatst was ik in de Stadskweektuinen: laat 
mij daar maar los, daar word ik nou blij van.
Alles bloeit en groeit, kleine kronkelpaad-
jes en prachtige struiken. Zet mij hier een 
uurtje neer en ik ben weer even helemaal 
gelukkig. Hier wil ik mij verstoppen en over 
de paadjes huppelen. Ik hou mij rustig 
en geniet. Even vallen zou mij thuis doen 
zitten met de nodige hechtingen in mijn 
gezicht, weg pret!
 
Wat mis ik het oude Reinaldapark, waar je je 
lekker kon verstoppen, door niemand gezien 
werd en in alle stilte je gedachten kon laten 
gaan. Uren heb ik daar doorgebracht, ook met 
de kinderen. Samen door een rode olifant, 
later door een grijze. Op koeien gezeten, 
bramen en aalbessen geplukt, in slootjes naar 
kikkervisjes gezocht en over kleine houten 
bruggetjes geleund. Als het weer kon, zou ik 
het zo weer doen, maar helaas: dat is over.

Dus dan nog maar eens terug naar de 
Stadskweektuinen. Alles wat ik in het Rei-
naldapark mis, vind ik daar gelukkig terug. 

Ria Leonarda
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Wijkraadsleden
Voorzitter: Bernard Felix
Penningmeester en  
vicevoorzitter: Wim Kleist
Secretaris: Bernard Felix
Algemene leden:
Mida Koelman (wijkraadslid)
Edwin Hein (wijkraadslid)
Wendy Dijkstra (productie wijkkrant)
Bernard Felix (redactie wijkkrant)
Adviseurs: Daphne Huijsse, Ronald Fukken
Gebiedsgebonden agent:  
Colin van der Meijden
Webmaster: Edwin Hein

Openbare vergaderingen
De vergaderingen worden elke eerste 
dinsdag van de maand gehouden -  
voorlopig in het Reinaldahuis. Voor de 
komende vergaderingen zijn de data:

Dinsdag 5 januari 2016 (nieuwjaarsreceptie 
in Coffeemania)
Dinsdag 2 februari
Dinsdag 1 maart
Dinsdag 5 april (jaarvergadering)

De agenda van de eerstvolgende open-
bare vergadering vindt u bij: kapper 
Ton Karpes, aan de zijkant van de zaak, 
publicatiebord in de Dekamarkt, slager 
Peter van der Gragt, Maxima tapijten, de 
slager/groenteboer Aljaouhari, de slijterij, 
het postkantoor, supermarkt en bakker 
Istanbul, kapper Heezius, de Fitfabriek, de 
Snackbar, de Bloemenkiosk, het Reinal-
dahuis en het mededelingenbord van de 
Stichting Ontmoet Elkaar in Parkwijk.

Parkwijk-Zuiderpolder in de media
Redactie wijkkrant:  
Wijkraad Parkwijk-Zuiderpolder
Vormgeving wijkkrant: wen-d.nl
Bezorging wijkkrant: Peggy Meulman

De wijkkrant verschijnt 4x per jaar. Kopij 
kan te allen tijde toegestuurd worden 
per post of e-mail.

Wijkraadruimte: De Sprong,  
Prinses Beatrixdreef 2, 2033 TX Haarlem
parkwijk-zuiderpolder@wijkraden-
haarlem.nl

De redactie is op geen enkele wijze verantwoordelijk voor door derden aangeleverde artikelen en behoudt zich 
het recht voor om deze, om wat voor reden dan ook, te weigeren.

Belangrijke telefoonnummers & e-mailadressen
Alarm ‘Als elke seconde telt’ 112

Geen spoed, wel politie 0900-8844

 (lokaaltarief )

Meldt Misdaad Anoniem  0800-7000

Wijkagent Colin van der Meijden 0900-8844

U kunt persoonlijk terecht op het bureau

Schalkwijk, Costa del Sol 182.

Wijkraad Parkwijk-Zuiderpolder

parkwijk-zuiderpolder@wijkraden-haarlem.nl

Gemeente

Alle gemeentelijke zaken:  14 023

antwoord@haarlem.nl / www.haarlem.nl

Bezoekadres:  Publiekshal, Zijlvest 39

 ma t/m vr van 9.00-16.00 uur, 

 do doorlopend tot 20.00 uur

Meldpunt Woonomgeving:  14 023

https://www.haarlem.nl/inwoners-en-

ondernemers/, rode button Melding doen

Gemeentelijke informatie Stadsdeel Oost

 https://www.haarlem.nl/stadsdeel-oost/

Afval/grofvuil

Voor al uw informatie over het ophalen

van vuilnis, afspraken grofvuil en groenafval,

klachten ondergrondse afvalcontainers

en van meldingen over gedumpt vuil op

straat neemt u contact op met:

Spaarnelanden 751 72 00

e-mail  info@spaarnelanden.nl

website  www.spaarnelanden.nl

Diensten

Na 17.30 uur, weekend, spoedeisend

Ambulance  531 91 91

Apotheek  532 07 13

Dokterscentrale 0900 0567

Stichting Haarlem Werkt 545 24 84

Overige

C.R.O.S. geluidshinder Schiphol 020-601 55 55

Anti Discriminatiebureau  531 58 42

Advies en Meldpunt

Huiselijk Geweld 547 29 99

Bouwbureau Haarlem Oost 543 06 03

Buurtbeheer SHW 545 24 84

Dierenambulance 533 43 23

info@dierenambulance-haarlem.nl

Dierenbescherming  549 14 00

Gasservice Kennemerland 0251-24 54 54

Handhaving 511 49 50

Kindertelefoon (gratis) 0800 0432

Nuon (gratis) 0800 0513

NVSH Haarlem 532 66 02

Ouderenwerk Oost  540 55 45

‘t Polderhuis  535 33 44

Sensoor 0900 0767

Sociaal Wijkteam 543 09 90

Spaarne Gasthuis 545 35 45

Steunpunt Mantelzorg 891 84 62

steunpunt.mantelzorg@zorgbalansgroep.nl

Tafeltje Dekje 526 30 26

tafeltjedekje@uvvhaarlem.nl

Thuiszorgwinkel 891 89 18

Wijkraden Oost op internet

www.wijkradenhaarlem.nl

Woningwinkel 517 56 00

Zonnebloem 536 59 31

Zorgcentrale Thuiszorg 891 89 18

Meldpunt leefomgeving

Haarlem Oost

Ziet U een kapotte lantaarn, vernielingen, 

losse stoeptegels, volle afvalbakken, zwerf-

vuil, verstopte kolken of overlastoorzaken? 

Neem contact op met 511 511 5 of via

www.haarlem.nl/melding-doen

Bezoek onze website,  
dan blijft u op de hoogte van  

de laatste ontwikkelingen:
www.parkwijk-zuiderpolder.nl

Reageren? Kopij insturen? Vragen? 
Mail het aan parkwijk-zuiderpolder@wijkraden-haarlem.nl

Kijk ook op onze website: www.parkwijk-zuiderpolder.nl
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